

教會名稱：南灣中華福音教會（SBCGC）

Church Name : South Bay Chinese Gospel Church

招募職位：主任牧師

Position : Senior Pastor

語言：國語 / 英語

Language : Mandarin and English

教會地址：3360 Seldon Ct., Fremont, CA 94539

Address: 3360 Seldon Ct., Fremont, CA 94539

聯繫人：教會聘牧委員會

Contact : Church Pastoral Search Committee

履歷寄送郵箱：contact@sbcgc.org

Email: contact@sbcgc.org

關於我們

南灣中華福音教會(Fremont, CA)，成立於一九八一年，顧名思義，是位於加州舊金山灣區南灣佛瑞蒙市的華人教會。教會大約有 100 個華語會眾參加中文崇拜，及 20 個成人和青少年參加英文崇拜。教會網址

<http://www.sbcgc.org> 有更詳細的資訊。

About Us

South Bay Chinese Gospel Church ("SBCGC") was started in the summer of 1981, located in Fremont, California; the church has been dedicated to bringing the Gospel of the Lord to the Chinese community. The church has about 100 Chinese-speaking members attending Chinese services and 20 adults and teenagers attending English services. Please check the church website

<http://www.sbcgc.org> for more information.

教會擬尋求一位全職主任牧師，希望具備明確的呼召，對聖經正統理解，有好的語言交流能力，並具有以下條件的牧師與我們聯繫。

The church is seeking a full-time senior pastor to lead our congregation. Candidates should demonstrate a clear calling, a solid, orthodox understanding of the Scripture, good communication skills, and meeting the following requirements.

要求

有清楚從神來的呼召，有熱誠及忠心傳講和教導福音的恩賜，帶領和牧養教會。

Requirement

Clear calling from God, a gifting for preaching and teaching the gospel with enthusiasm and faithfulness, leading and shepherding the church.

主任牧師資歷

- 牧會經歷：有至少五年在北美牧會經驗者，深刻理解北美華人的生活和文化。
- 屬靈恩賜：講道，教導，領導力。
- 語言技能：中文講道並具有流利的英文交流能力，能用中文和英文講道者優先。
- 學歷：要求有神學學位，神學碩士優先。

Senior Pastor Qualifications

- Experience: Minimum of 5 years pastoral experience in North America, deeply understanding of the life and culture of Chinese in North America.
- Spiritual Gifts: Preaching, teaching and leadership.
- Language Skills: Mandarin preaching; fluent English in communication. Bilingual preaching preferred.
- Education: Seminary degree, graduate level preferred.

主要職責

- 講道 / 教導方面：中文講道，協調英文崇拜和事工，並從事教導和事工培訓。
- 領導：身為領袖，能提出異象及策略來執行，領導教會的發展方向，門徒造就，培養教會同工負責人。
- 關懷牧養：關心和帶領全體會眾，注重關懷探訪。願意牧養跨越三個世代。
- 宣教事工：執行教會的福音宣教事工，並向當地社區傳福音。

Main Job Responsibilities

- Preaching and Teaching: Preach in Mandarin, coordinate English ministry, and conduct teaching and ministry training.
- Leadership: As a leader, being able to articulate visions and strategies to implement. Lead the direction of the church, make disciples, and nurture ministry leaders.
- Caring and Shepherding :Care and leadership for the whole congregation, with an emphasis on caring visitation. Be willing to shepherd across three generations.
- Missions: Carry out the church's evangelistic mission and evangelize the local community.

請把申請簡歷和呼召的見證電郵到 contact@sbcgc.org

To apply, please email your resume and testimony of calling to contact@sbcgc.org